



23/11/23

Summer Festival – book now on Kindo

WHEN: Friday 8 December - free event

TIME: 3pm - 7pm

WHAT: Performances, food trucks, bake sale, stalls, games, raffles and much more!

TO DO: RSVP on Kindo for tickets to activities, bring a picnic blanket and enjoy spending time with the community!

RSVP on Kindo

Please RSVP on Kindo under 'Summer Festival 2023' before Friday 1st December as we need to know the approximate numbers prior to the event. Entry is free and open to the school and local community.

Tickets for fun activities

We have a range of stalls, food items and activities which require a ticket or tickets to enter or purchase from. Tickets are \$2.50 each or get five tickets for \$10. Tickets can be purchased at the festival, but save time and avoid the queues on the day and pre-purchase your tickets on Kindo. These will be given to your child before the Summer Festival to bring home. Ticketed events include:

- Face Painting: 1 ticket
- Balloon Artist: 1 ticket
- Photobooth: 1 ticket
- Bake Sale: 1-2 tickets
- Sausage Sizzle: 1 ticket
- Pluck a Duck: 1 ticket
- Chocolate Trailer: 1 ticket
- Lolly Leis: 1 ticket

Bake Sale

Every family in the school will be given a cake box to take home with them, you can either choose to bake something (biscuits, cupcakes, fudge, cake, slice, anything you like!) or if you're not a baker, you can pay \$10 instead of bringing in baked goods. In Kindo, please select either 'Bring Baking' or 'Donate'.

Return your unused boxes back to the office if you are not baking. The cake boxes will be handed out closer to the Summer Festival date, and these need to be dropped off on the morning of Friday 8th December.

The VR Club

This year we have a new vendor from The VR Club (<https://www.vrclub.co.nz/>). Play a 12 minute online multiplayer games with virtual reality headsets and hand controllers. Experience a free roam VR experience and escape from reality to worlds beyond imagination!

There are only 14 places per time slot, and these are \$15 each per child or adult. These need to be booked in advance on Kindo, so book under the 'Summer Festival VR Club Tickets' option, the time slots are below, why not book the same time with a group of friends?

- 3:10pm – 3:25pm
- 3:25pm – 3:40pm
- 3:40pm – 3:55pm
- 3:55pm – 4:10pm
- 4:10pm – 4:25pm
- 4:25pm – 4:40pm
- 4:40pm – 4:55pm
- 4:55pm – 5:10pm
- 6:30pm – 6:45pm
- 6:45pm – 7:00pm

Volunteers - we need you!

We can't run this event without your help, so please consider volunteering for the Summer Festival, this could include working on a stall for 30 minutes, helping set up or pack down the event, being a runner, helping on the ticket stand, and any number of other volunteer roles we have. Please register your interest on Kindo, we thank you in advance!

And lastly, make sure you keep checking the PTA Facebook page (<https://www.facebook.com/GreenhitheSchoolPTA>) as we will be updating this with more details most days. The countdown is on!

夏季音乐节 – 请在 Kindo 上预订

时间: 12月8日星期五 - 免费活动

时间: 下午3点至晚上7点

内容: 表演、美食车、烘焙义卖、摊位、游戏、抽奖等等!

待办事项: 在 Kindo 上购买门票参加各项活动和购买各种美食。请带上您的野餐垫子, 尽情享受与社区成员愉快的时光!

请在 **Kindo** 上回复

12月1日星期五之前在Kindo上回复“Summer Festival 2023”，因为我们需要在活动前知道大概的人数。入场免票，并向学校和当地社区成员开放。

趣味活动门票

我们有一系列的摊位、食品和活动，需要一张或多张门票才能购买。每张门票\$ 2.5，或以\$10购买五张门票。门票可以在节日当天购买，也可以在Kindo上预先购买，这样可以节省时间并避免当天排队。这些将在活动前交给您的孩子带回家。售票的活动包括：

- 画脸：1张票
- 气球艺术：1张票
- 照相：1张票
- 烘焙义卖：1-2张票
- 烤香肠：1张票
- 钓鸭子：1张票
- 巧克力：1张票
- 糖果项链：1张票

烘焙销售

学校里的每个家庭都会得到一个蛋糕盒带回家，你可以选择烘焙一些东西（饼干、纸杯蛋糕、软糖、蛋糕、切片，任何你喜欢的东西！），如果你不喜欢烘焙，您可以支付10刀来代替烘焙食品。在Kindo中，请选择“自带烘焙”或“捐赠”。

如果您不烘焙，请将未使用的盒子交回办公室。蛋糕盒将在临近夏季音乐节的日期分发，需要在12月8日星期五早上送到办公室。

VR俱乐部

今年，我们首次迎来了VR俱乐部 (<https://www.vrclub.co.nz/>) 作为新的供应商。使用虚拟现实耳机和手持控制器玩12分钟的在线多人游戏。体验自由漫游的VR体验，逃离现实，进入超乎想象的世界！

每个时段只有14个名额，每位儿童或成人15刀。这些都需要在Kindo上提前预订，所以在“夏日音乐节VR俱乐部门票”选项下预订，时段如下，欢迎您组织朋友作为一个队一起预定。

- 下午 3:10 – 下午 3:25
- 下午 3:25 – 下午 3:40
- 下午 3:40 – 下午 3:55
- 下午 3:55 – 下午 4:10

- 下午 4:10 – 下午 4:25
- 下午 4:25 – 下午 4:40
- 下午 4:40 – 下午 4:55
- 下午 4:55 – 下午 5:10
- 下午 6:30 – 下午 6:45
- 下午 6:45 – 晚上 7:00

家长志愿者——我们需要您的参与！

没有您的帮助，我们无法举办此活动，因此请您考虑为夏季音乐节做志愿者，这可能包括在摊位上工作 30 分钟、帮助准备或收拾活动、担任协调员、在售票处帮忙，以及我们拥有的许多其他志愿者角色。请在 Kindo 上注册您兴趣的工作项目，我们在此提前感谢您！

最后，请确保您经常查看 PTA Facebook 页面

(<https://www.facebook.com/GreenhitheSchoolPTA>)，我们大多数时候都会在网页上更新更多详细的信息。倒计时已经开始！